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USA: Už aj Dr.Fauci, modla priaznivcov Covid očkovania, priznal, že sme mali v minulosti vakcíny,
ktoré akurát zhoršili stav očkovaných. Znamená to, že priznáva nefunkčnosť vakcín proti Covid-19?
Ak je to tak, prečo stále tlačia do masívneho a v dnešnej dobe stále populárnejšieho povinného
očkovania? Naozaj im ide o zdravie, ako nám tvrdia?
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